

MF TECHNOLOGY SUPPLY & SERVICES

(Company No: UT0005052-D, GST No : 002063257600)

No 46-1, Jalan IKS M5, Taman IKS Merdeka, Batu Berendam, 75350 Melaka

Tel : 06-332 3242 Fax : 06-332 2843

Email : mftech_ss@yahoo.com



~ KEJAYAAN ~

MF TECHNOLOGY SUPPLY & SERVICES adalah sebuah syarikat usahasama yang berdaftar di bawah Akta Pendaftaran Perniagaan 1965 yang mula beroperasi pada Mei 2014. Visi dan Misi untuk menjadi sumber inspirasi kepada pelanggan dan membina sebuah syarikat dimana orang datang bersama-sama untuk berkongsi impian mereka dan mencipta kekayaan dengan meletakkan usaha yang tidak berbelah bahagi sebagai pembekal dan penyedia perkhidmatan terbaik setanding dengan bangsa asing yang menguasai bidang ini.

MF TECHNOLOGY SUPPLY & SERVICES menyediakan pembekalan dan perkhidmatan untuk semua bahagian permohonan industri berat dan ringan, alat ganti bagi kejuruteraan umum, alat ganti untuk kejuruteraan am, bahagian-bahagian fabrikasi kejuruteraan umum, bahagian fabrikasi bagi peralatan pembinaan, pemasangan, kejuruteraan dan pembuatan pemesinan bahagian, pengisaran permukaan silinder pengisaran, semburan terma dan peletusan pasir, rawatan haba dan permukaan lapisan perkhidmatan.

MF TECHNOLOGY SUPPLY & SERVICES berusaha menjadikan sebuah perniagaan yang berwibawa dan dinamik, berdaya saing serta sentiasa meningkatkan kualiti perkhidmatan, pembekal dan sebagainya untuk menjadi sebuah perniagaan yang maju dan dikenali.

MF TECHNOLOGY SUPPLY & SERVICES akan berusaha untuk mengembangkan perniagaan di seluruh Malaysia melalui jalinan kerjasama dari pihak tuan/puan dan seterusnya merealisasikan visi dan misi syarikat

INDUSTRY TYPE SUPPLY & SERVICES FOR GOVERNMENT

ESTIMATE NUMBER OF EMPLOYEES 3 ORANG

JOB APPLICATION

Contact: MS MAY

Tel: 06-332 3242 / 0182172342

Email : mftech_ss@yahoo.com

Method of Application : Contact or Email

POSITION OFFERED

Admin Officer

Job Description :

- Support the finance & fundraising teams.
- Put your database skills to good use.
- the candidate will have the responsibility of handing daily office administration.

Requirement : -

Please click here for more job vacancies

>>> Please send us additional attachment which would be linked in this box if more jobs are offered

**FIELD OF INTERNSHIP OFFERED / QUANTITY
3 ORANG**

SPECIAL CAREER PROGRAMME -

PART-TIME JOB -

